
Z á p i s n i c a 

z piateho verejného  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže 

konaného dňa  29.7.2022 

 

 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny – zasadnutie bolo uznášania schopné 

 

 
Návrh programu: 

1.   Otvorenie a prezentácia zasadnutia obecného zastupiteľstva  

2.   Schválenie programu zasadnutia 

3.   Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

4. Hospodárenie obce za 2.Q 2022 

5. Zabezpečenie kultúrneho podujatia Deň obce 

6. Správa o činnosti OcÚ 2.Q 2022 

7. Rôzne: 

 Kontrola z BBSK 

 CP Stavmax 

 Investície v obci 

 Zabezpečenie volieb 

8. Diskusia 

9. Návrh uznesenia 

10. Ukončenie zasadnutia                                                                             

 

K bodu 1: 

 

Mgr. Róbert Chaban, starosta obce, otvoril a viedol piate verejné zasadnutie OZ, privítal 

prítomných poslancov OZ. Na zasadnutí sú prítomní traja poslancov OZ: Ing. Miroslav Tišliar, 

Vladimír Čunderlík, Ing. Michaela Blašková. 

 

K bodu 2 

 

Starosta obce predniesol návrh programu piateho verejného zasadnutia OZ a upravil bod 4 na 

“Hospodárenie obce za 2. polrok 2022“. Program bol jednohlasne odsúhlasený bez 

pripomienok. 

 

K bodu 3: 

 

Starosta obce navrhol určiť: 

 

Za zapisovateľa: Mgr. Róbert Chaban 

za overovateľov zápisnice: Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

 

Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Mgr. Róbert Chaban 

členovia: Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar 

Návrh poslanci OZ jednohlasne odsúhlasili. 



K bodu 4: 

 

Starosta informoval poslancov OZ o plnení rozpočtu za 2. polrok 2022 a uviedol, že plnenie 

prebieha podľa schváleného rozpočtu. 

 

Plnenie rozpočtu spolu aj s kapitálovými finančnými prostriedkami je nasledovný: 

Príjmu  - 137 808 € 

Výdavky - 50 201 € 

 

Rozdiel   87 607 € 

 

Starosta uviedol, že rozdiel je preto taký vysoký lebo sú v ňom započítané aj prostriedky 

z predchádzajúcich rokov (prebytok z minulých rokov) na schválené investície, ktoré ešte 

neboli realizované.  

 

Ďalej starosta informoval poslancov OZ o skutočnom čerpaní finančných prostriedkov. 

 

Skutočné plnenie rozpočtu za 2. polrok 2022 je nasledovné: 

Príjmy  - 64 828 € 

Výdavky - 50 201 € 

Rozdiel   14 627 € prebytok  

  

Poslanci OZ vzali na vedomie hospodárenie obce za 2. polrok 2022 bez pripomienok.   

 

K bodu 5: 

 

Starosta uviedol, že občerstvenie na kulúrnospoločenské podujatie Deň obce Baláže už je 

zabezpečené pre účinkujúcich, organizátorov, občanov a návštevníkov. Ďalej sa opýtal, či OZ 

FK Baláže má všetko pripravené na zabezpečenie predajného stánku s nápojmi. Ing. Miroslav 

Tišliar odpovedal, že OZ FK Baláže predajný stánok zabezpečí. Starosta uviedol, že bude 

potrebné zabezpečiť dopravu a ešte osloví ľudí, ktorí by mu vedeli s tým pomôcť. Ing. 

Miroslav Tišliar uviedol, že zabezpečí ostrenie píl, ktoré sú potrebné na súťaž v pílení dreva. 

Vladimír Čunderlík uviedol, že zabezpečí drevo, aj priebeh súťaže v pílení dreva. Starosta 

ďalej uviedol, že Mgr. Juraj Rusko poslal do e-mailu schému ako zapojiť elektriku pre stánky, 

pódium a svetlo. Ďalej uviedol, že bude ešte Mgr. Juraja Ruska kontaktovať či príde zapojiť 

elektriku on, alebo je potrebné ju zapojiť podľa schémy ktorú poslal, nakoľko Mgr. Juraj 

Rusko na predchádzajúcom zasadnutí OZ uviedol, že počas konania Dňa obce bude čerpať 

dovolenku, ale že týždeň pred podujatí vie elektriku zapojiť. Starosta predložil plagát 

s kultúrnym programom poslancom OZ. Poslanci OZ vzali na vedomie bez pripomienok. 

Vladimír Čunderlík navrhol, aby sa zabezpečila doprava z Kalištia do obce pre starších ľudí, 

pretože v ten istý deň bude prebiehať aj kultúrne podujatie Stretnutie generácií na Kališti. 

Starosta uviedol, že už oslovil Jaroslava Mikloša, ale on uviedol, že jeho motorové vozidlo 

nie je dobrom technickom stave a uvedený účel. Starosta ďalej uviedol, že ak poslanci OZ 

budú mať nejakú pripomienku k organizácií, tak môžu starostu kontaktovať do dňa konania 

kultúrneho podujatia Deň obce. Poslanci OZ zobrali na vedomie zabezpečenie kultúrneho 

podujatia Deň obce Baláže bez pripomienok. 

 



K bodu 6: 

 

Starosta predložil poslancov OZ informáciu o činnosti Obecného úradu za 2.Q 2022 

v nasledovnom znení. 

 

Obecný úrad zabezpečil a priebežne zabezpečuje:  

 

- údržbu majetku 

- zabezpečuje voľby do orgánov samosprávy obcí a do orgánov samosprávnych krajov 2022 

na úseku Okresného úradu BB a Štatistického úradu BB. 

- riešil žiadosti ohľadom stavebných záležitostí prostredníctvom Stavebného úradu. 

- zabezpečenie aktivačných prác prostredníctvom UPSVR BB. 

- pravidelné posielanie štatistických výkazov o začatých, rozostavaných a dokončených 

bytoch a hlásení o sťahovaní. 

- sťažnosti občanov a žiadosti občanov. 

- pomoc občanov s odvozom a nákupom. 

- zabezpečenie kultúrneho podujatia Deň Obce. 

- zabezpečenie výzvy o NFP WIFI pre TEBA 

- zabezpečenie kompletnej administratívy na Obecnom úrade 

 

Ing. Miroslav Tišliar sa opýtal na starostu, aké sťažnosti sa riešili. Starosta uviedol, že bol 

ústne oslovený od občanov na vyskytujúcu sa zver, konkrétne diviaky v okolí obce a na 

agresívne správanie Jána Horvátha. Ďalej uviedol, že v tomto prípade sa vyskytujúce diviaky 

riešia prostredníctvom poľovníckeho združenia, pretože diviaky nespadajú pod chránenú zver 

a ohľadom Jána Horvátha je v prípade agresívneho správania potrebné kontaktovať políciu. 

Ing. Michaela Blašková sa opýtala či sa vyriešil spor medzi Luciou Chabanovou a Ľubošom 

Latinákom ohľadom opravy nehnuteľnosti a povolenia vstupu na pozemok. Starosta uviedol, 

že po pokuse o zmier prostredníctvom komisie na ochranu verejného poriadku už neobdržal 

žiadnu sťažnosť a ani pripomienku od obidvoch účastníkom sporu. Poslanci OZ zobrali na 

vedomie správu o činnosti Obecného úradu za 2.Q 2022 bez pripomienok. 

 

K bodu 7: 

 

a) Starosta informoval poslancov OZ o finančnej kontrole zo strany BBSK na sumu 

2 500 €, ktorá bola použitá na vybudovanie hracích prvkov pre deti. Počas finančnej 

kontroly neboli zistené nedostatky. Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok. 

b) Starosta predložil poslancom OZ cenovú ponuku od spoločnosti STAVMAX na úpravu 

projektovej dokumentácie Kultúrneho domu v sume 3924 €. Uviedol, že finančné 

prostriedky na  Ďalej uviedol, že oslovil už niekoľko firiem na samotnú realizáciu 

rekonštrukcie KD a v momentálne situácií je problém nájsť firmou, ktorá by to 

zrealizovala. Ing. Michaela Blašková uviedla, že búracie práce môže obec zrealizovať 

aj svojpomocne. Vladimír Čunderlík uviedol, že rozsah prác je veľký a realizovať 

rekonštrukciu svojpomocne je nereálne. Ing. Michaela Blašková a Ing. Miroslav 

Tišliar uviedli, že cenová ponuka je vysoká k samotným úpravám projektu. Ing. 

Michaela Blašková navrhuje osloviť STAVMAX za účelom zistiť, prečo je cenová 

ponuka taká vysoká, keď sa len vychádza z dokumentácie aktuálnej projektovej 

dokumentácie, ktorá je už vyhotovená. Starosta uviedol, že cenová ponuka je vyššia, 

ale je potrebné zohľadniť aj infláciu a zmenu cien. Ing. Miroslav Tišliar uviedol, že čo 

sa bude robiť s plánovanou nadstavbou v KD, ktorá je riešená v aktuálnej projektovej 

dokumentácií. Starosta uviedol, že uvedená nadstavba by bola finančne nákladná 



a úprava projektovej dokumentácie by riešila len zrekonštruovanie interiéru KD za 

súčasného stavu, pretože na tom sa zhodli všetci poslanci OZ vrátane starostu. Ďalej  

sa starosta opýtal poslancov OZ, či majú nejaké pripomienky k projektu, aby sa mohli 

predložiť projektantovi. Ing. Michaela Blašková navrhuje zvolať stavebnú komisiu, 

kde sa uvedú pripomienky k cenovej ponuke od spoločnosti STAVMAX a k zmene 

projektovej dokumentácií. Starosta navrhol, aby bola stavebná komisia zvolaná do 

31.8.2022. Poslanci súhlasili z návrhom bez pripomienok. 

c) Starosta informoval poslancov OZ o realizácií schválených investícií. Uviedol, že 

rekonštrukcia miestnych komunikácií už bola vykonaná a plánovaná investícia 

vybudovania schodov na cintoríne by mala byť na základe vyjadrenia dodávateľa 

realizovaná v septembri. Poslanci OZ zobrali na vedomie bez pripomienok. 

d) Starosta informoval poslancov OZ, že 29.10.2022 budú prebiehať súbežne voľby do 

orgánov samosprávy obci a do orgánov samosprávnych krajov. Ďalej uviedol, že 

priebeh volieb a samotné zabezpečenie volieb bude špecifikované prostredníctvom 

Okresného úradu v Banskej Bystrici. Poslanci OZ zobrali na vedomie bez 

pripomienok.   

 

 

 

K bodu 8:  

 

Starosta otvoril diskusiu. Vladimír Čunderlík uviedol, že je potrebné dať opraviť zábradlie na 

moste pri Pamätnej izbe z dôvodu bezpečnosti. Starosta uviedol, že už oslovil p. Ľuboša 

Komoru a ten prisľúbil, že uvedené zábradlie opraví.  

 

 

K bodu 9:  

 

Po ukončení programu piateho verejného zasadnutia OZ bolo prijaté uznesenie (viď príloha).   

 

K bodu 10: 
 

Na záver piateho verejného zasadnutia OZ, starosta obce poďakoval všetkým prítomným za 

účasť a zasadnutie ukončil.   

  

 

 

 

Zasadnutie viedol starosta obce Mgr. Róbert Chaban 

 

Zasadnutia sa zúčastnili 3 poslanci OZ (viď prezenčná listina) 

 

Zápisnicu zapísal:  

Mgr. Róbert Chaban .................................. 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Miroslav Tišliar  .................................. 

Ing. Michaela Blašková ..................................    



U z n e s e n i e 

z piateho verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Baláže v roku 2022 

konaného dňa 29.7.2022 

 

Uznesenie č. 31/2022 

K bodu 2: Schválenie programu zasadnutia 

Obecné zastupiteľstvo v Balážoch 

s ch v a ľ u j e 

program piateho verejného zasadnutia OZ, konaného dňa 29.7.2022. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 32/2022 

K bodu 3: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

I. určuje 

a) zapisovateľa zápisnice – Mgr. Róbert Chaban 

b) overovateľov zápisnice – Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

 

II. volí 

návrhovú komisiu v zložení: predseda - Mgr. Róbert Chaban 

    členovia - Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 



Uznesenie č. 33/2022 

K bodu 4:  Hospodárenie obce za 2 polrok 2022 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

hospodárenie obce za 2. polrok 2022 bez pripomienok.  

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 34/2022 

K bodu 5 : Zabezpečenie kultúrneho podujatia Deň obce 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

personálne, organizačné a technické zabezpečenie kultúrneho podujatia Deň obce   

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

Uznesenie č. 35/2022 

K bodu 6 : Správa o činnosti OcÚ 2.Q 2022 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

berie na vedomie 

správu o činnosti Obecného úradu za 2.Q 2022 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 



Uznesenie č. 36/2022 

K bodu 7 : Rôzne 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

 

a) berie na vedomie 

vykonanú finančnú kontrolu na poskytnutú dotáciu v sume 2500 € zo strany BBSK na obnovu hracích 

prvkov pre deti. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

b) berie na vedomie 

že, pripomienky k zmene projektovej dokumentácie budú špecifikované na stavebnej komisií, ktorú 

zvolá predseda stavebnej komisie do konca augusta 2022. 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

c) berie na vedomie 

 

realizáciu schválených investícií v obci 

 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 



d) berie na vedomie 

zabezpečenie volieb do orgánov samosprávy obci a do orgánov samosprávnych krajov 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

Uznesenie č. 37/2022 

K bodu 8 : Diskusia 

Obecné zastupiteľstvo obce Baláže 

a) berie na vedomie 

diskusné príspevky 

 

Prítomní poslanci (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

Hlasovali za (menovite): Vladimír Čunderlík, Ing. Miroslav Tišliar, Ing. Michaela Blašková 

proti (menovite):  0 

zdržali sa (menovite):  0 

 

 

 

 

 

 

V Balážoch dňa:  29.7.2022 

Poznámka: zverejnené dňa: 8.8.2022 

 

                                                                                               

 

 

 Mgr. Róbert Chaban 

                  starosta obce 


